
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

Utval: Komite for oppvekst 

Stad: Herøy rådhus, Møterom 1 

Dato: 17.09.2014 

Tid: 14:00 – 15:50 

 
 

Medlemer som møtte: 

Ann-Kathrin (Tine) Storøy Medlem H 

Stian Sævik Elveseter Medlem H 

Solveig Helen N. Båtsvik Medlem FRP 

Linn-Therese Hansen Sævik Leder KRF 

Per Kristian Furø Medlem AP 

 
 

Forfall: 

Stig Arne Helsem Sævik MEDL H 

Bjarne Kvalsvik NESTL FOLK/SP 

 
 

Varamedlemer som møtte: 

Lene Voldsund Stig Arne Helsem Sævik H 

Øystein M. Kleppestrand Bjarne Kvalsvik KRF 

 
 

 

Andre: Eigedomsleiar Robert Myklebust 

                                    Sekretær Brit Berge 

 

Møtet var annonsert i Vestlandsnytt 

Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 

Per Kristian Furø og Solveig Båtsvik. 

 

KO-sak 26/14 vart handsama fyrst i møte. 

 

 

  
 



 
 
 
 
 
 
 
 

underskrifter 
 
 
Solveig Båtsvik                                   Linn Therese Sævik                           Per Kristian Furø            
 
 
 
 
 

 
 
 



 
 
SAKLISTE: 
 

Saksnr Innhold 

PS 21/14 Godkjenning av innkalling og sakliste 

PS 22/14 Protokoll frå førre møte 

PS 23/14 Referatsaker 

PS 24/14 Ny barnehage indre Herøy - val av to 
medlemer frå komite for oppvekst til å ta 
del i planarbeidet 

PS 25/14 Ytre Herøy ungdomsskule - oppgradering 
av ventilasjonsanlegg - andre alternativ 

PS 26/14 Moltu skule 

PS 27/14 Ny barneskule på Bergsøy - godkjenning 
av funksjons- og arealanalyse 

  

 

Referatsaker 

RS 5/14 Sluttrapport Vurdering for læring 

 



 

PS 21/14 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 

Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 

PS 22/14 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 

Protokoll frå førre møte låg føre. 
 

PS 23/14 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 

Referatsaker frå avdelingane låg føre og vert tekne til vitande. 
 

PS 24/14 NY BARNEHAGE INDRE HERØY - VAL AV TO MEDLEMER FRÅ KOMITE 
FOR OPPVEKST TIL Å TA DEL I PLANARBEIDET 

Møtebehandling: 

Saka vart lagt fram utan tilråding. 

Vedtak i Komite for oppvekst - 17.09.2014  

Linn Therese Hansen Sævik og Solveig Båtsvik vert valt til å delta i planarbeidet. 
Bjarne Kvalsvik og Stig Arne Helsem Sævik vert valt til varamedlemer.   
 

PS 25/14 YTRE HERØY UNGDOMSSKULE - OPPGRADERING AV 
VENTILASJONSANLEGG - ANDRE ALTERNATIV 

Møtebehandling: 

Eigedomsleiar Robert Myklebust møtte og orienterte. 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 17.09.2014  

1. Kommunestyret ber rådmannen om å fremme forslag til plan for 
totalrehabilitering av Ytre Herøy ungdomsskule – byggetrinn 1.  
 

2. Plan for totalrehabilitering må sjåast i samanheng med plan for utbygging av ny 
barneskule for Bergsøy.  

 

 
 



 

PS 26/14 – Moltu skule. 

Møtebehandling: 

 
Eigedomsleiar Robert Myklebust møtte og orienterte. 
Brev frå FAU Stokksund skule vart delt ut i møte. 
 
Høgre/FRP og KrF heldt gruppemøte. 
KrF kom med  framlegg om slik  ny tilråding: 
 
Pkt. 1 som i tilrådinga frå rådmannen. 
Pkt. 2 Herøy kommunestyre gir mandat til komite for oppvekst  å avklare kva 
alternative løysingar som er mest tenlege for framtida. 
 
Høgre/FRP kom med framlegg om slik  ny tilråding: 
 
Pkt 1 som i tilrådinga frå rådmannen. 
Pkt. 2  

1. Herøy kommunestyre gir mandat til komité for oppvekst å avklare kva alternative 
løysingar som er mest tenleg for Herøy kommune: 

a. Gjennomføring av prosjektet, brannsikring inkludert 
b. Fortsatt drift utan ventilasjon og brannsikring 
c. Andre alternativ 

Nytt pkt. 3 
Må takast med i budsjettarbeidet for 2015.   
Evt. Nye løyvingar og finansieringsplan må vurderast i samband med 
budsjett/økonomiplan. 
Målingar og andre tiltak som kan betre kvaliteten må utgreiast. 
 
Det vart røysta 3-delt. 
 
Pkt. 1 i rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
Pkt. 2 i rådmannen si tilråding fall mot 7 røyster. 
 
KrF sitt framlegg fall mot 4 røyster. 
 
Høgre sitt framlegg vart vedteke mot 3 røyster.   
 
 
Tilråding i Komite for oppvekst - 17.09.2014  
 

1. Herøy kommunestyre tek til vitande at den branntekniske tilstandsrapporten 
medfører kostnadsauke på ventilasjonsprosjektet som ligg vesentleg over 
budsjetterte midlar. 

2. Herøy kommunestyre gir mandat til komité for oppvekst å avklare kva alternative 
løysingar som er mest tenleg for Herøy kommune: 

a. Gjennomføring av prosjektet, brannsikring inkludert 
b. Fortsatt drift utan ventilasjon og brannsikring 
c. Andre alternativ. 

 



3. Må takast med i budsjettarbeidet for 2015.   
Evt. Nye løyvingar og finansieringsplan må vurderast i samband med       
budsjett/økonomiplan. 
Målingar og andre tiltak som kan betre kvaliteten må utgreiast. 

 

PS 27/14 NY BARNESKULE PÅ BERGSØY - GODKJENNING AV FUNKSJONS- OG 
AREALANALYSE 

Møtebehandling: 

Eigedomsleiar Robert Myklebust møtte og orienterte. 
Rådmannen si tilrådinga vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 17.09.2014  

1. Kommunestyret godkjenner funksjons- og arealanalyse for ny barneskule på 
Bergsøy.  
 

2. Løyving av planleggingsmidlar og finansiering av byggeprosjektet må vurderast i 
samband med budsjett- og økonomiplan for 2015-2019.  
 

3. Plan- og byggenemnda får i oppdrag å gjennomføre prosjektet etter gjeldande 
prosedyre.  

 
 
 



REFERATSAKER 

RS 5/14 Sluttrapport Vurdering for læring Sluttrapport Vurdering for læring 
28.08.2014 00:00:00 Fylkesmannen i Møre og Romsdal m.fl. 

 


